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Raadsfractie Lokaal Belang 
mevrouw I. Lether en 
de heer G.H. Kevelam 

 

Geachte mevrouw Lether en heer Kevelam, 
 
Op 27 maart 2025 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de 
Organisatieverordening schriftelijke vragen gesteld aangaande een onlangs 
gepubliceerde aanvraag Omgevingsvergunning N2000 Molenweg 10 Voorthuizen, 
zaaknummer 2025-003679. 
 
Raadsvragen 
 
1.Is het college op de hoogte van deze aanvraag bij de provincie? Zo ja, is het college 
bereid om op voorhand en actief de provincie te benaderen om deze vergunning niet 
te verlenen? Zo nee, is de gemeente bereid dat alsnog te doen? 
Wij zijn inmiddels bekend met de aanvraag. Momenteel is echter enkel de aanvraag 
om omgevingsvergunning gepubliceerd. Gedeputeerde staten van Gelderland (GS) 
zullen als bevoegd gezag deze aanvraag toetsen aan de wettelijke kaders en een 
(ontwerp)besluit nemen. Totdat GS deze beoordeling hebben gemaakt is het voorbarig 
om GS op voorhand te benaderen om de vergunning niet te verlenen. GS geven in de 
publicatie zelf ook aan dat er nu nog niet gereageerd kan worden op de aanvraag. 
 
2. Is het college het met ons eens dat een uitbreiding van de productie capaciteit met 
ogenschijnlijk 50% (van 2 naar 3 lijnen) een extreem grote verandering met zich 
meebrengt voor de omgeving? Zo nee, waarom niet? 
GS zijn bevoegd gezag ten aanzien van dit bedrijf en zullen de aanvraag en de gevolgen 
daarvan op de omgeving toetsen aan de van toepassing zijnde wet- en regelgeving. 
Totdat GS deze beoordeling hebben gemaakt en een besluit hebben genomen, zijn op 
voorhand geen feitelijke en objectieve uitspraken te doen over de gevolgen van de 
uitbreiding van de productiecapaciteit op de omgeving.  
 
Overigens betreft het een aanvraag om omgevingsvergunning Natura2000. Deze 
aanvraag is ingediend vanwege de stikstofgevolgen van de beoogde wijziging in de 
bedrijfsvoering, waarvoor eerder al een omgevingsvergunning is aangevraagd. De 
uitspraak van de Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State van 18 
december jl. maakt deze nieuwe aanvraag noodzakelijk. 
 
3. Is het college het met ons eens dat een toename van het aantal vervoersbewegingen 
van voornamelijk zwaar verkeer juist op deze plek (waar al veel klachten over zijn 
gemeld) uitermate onwenselijk is? Zo nee, waarom niet? 
Zie het antwoord op vraag 2. 
 
 

Datum:
22 april 2025



 

Blad 2 

4. Is het college het met ons eens dat in deze tijd een uitbreiding van een 
productiebedrijf in een woonomgeving ongewenst is, zoals wij in ons 
verkiezingsprogramma ook vermeld hebben? Zo nee, waarom niet? 
Zie het antwoord op vraag 2. 
 
5. Lokaal Belang ziet graag dat het college er alles aan doet om deze uitbreiding op 
deze plek te voorkomen. Is het college daartoe bereid? Zo ja, kunt u ons dan op de 
hoogte houden van uw acties in deze?  Zo nee, waarom niet? 
Nee, daartoe zijn wij niet bereid. Ieder bedrijf kan namelijk een vergunning aanvragen 
voor een uitbreiding van de bedrijfsactiviteiten. Die aanvraag zal door het bevoegd 
gezag zorgvuldig getoetst worden en de vergunning zal vervolgens worden verleend, 
indien voldaan wordt aan alle relevante wet- en regelgeving. Zoals reeds opgemerkt 
zijn GS voor deze aanvraag het bevoegd gezag. Wij vertrouwen erop dat zij een 
zorgvuldige afweging van alle belangen maken. 
 
6. Indien de provincie deze vergunning, ondanks de negatieve effecten op de kern van 
Voorthuizen zou verlenen, wat zijn dan de mogelijkheden van het college of de 
gemeenteraad om dit alsnog aan te vechten? 
Een ieder kan een zienswijze over het ontwerpbesluit van GS inbrengen. Indien GS de 
vergunning toch zouden verlenen, staan voor belanghebbenden de mogelijkheden 
van beroep en eventueel hoger beroep open. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
W. Wieringa J. van der Tak 
secretaris burgemeester 


